



مواعيد تقديم الإقرارات FILLING DATES

15-07-2025

الموعد النهائي لتقديم إقرارات الضريبة
الانتقائية للفترة الضريبية المنتهية
في 30 يونيو 2025

Final deadline for filing the
Excise Tax returns for the tax
period ending on **30th June 2025**

28-07-2025

الموعد النهائي لتقديم إقرارات ضريبة
القيمة المضافة للفترة الضريبية المنتهية
في 30 يونيو 2025

Final deadline for filing VAT
returns for the tax period
ending on **30th June 2025**

مبادرة الإعفاء من غرامة التأخر في التسجيل لضريبة الشركات

ندعو جميع الخاضعين لضريبة
الشركات للاستفادة من المبادرة من
خلال المسارعة في تقديم طلبات
التسجيل وتقديم الإقرارات الضريبية
أو التصاريح السنوية ضمن المهل
المحددة عبر منصة "إمارات تاكس"

للتفاصيل اضغط هنا

Waiver of the Penalty for Late Corporate Tax Registration Initiative

We invite all Corporate Taxpayers
to benefit from the Initiative by
promptly submitting registration
applications and filing their Tax
Returns or annual declarations
within the specified timeframe,
through the EmaraTax platform.

For More Details Click Here

ورشة عمل لتعريف قطاعات الأعمال في رأس الخيمة بقواعد تحديد الدخل الخاضع لضريبة الشركات

A Workshop to Familiarise Business Sectors in Ras Al Khaimah with the Rules for Determining Taxable Income Under the "Corporate Tax" Framework



«الاتحادية للضرائب» تؤكد أهمية الإسراع بالتسجيل لضريبة الشركات
للاستفادة من الإعفاء من غرامة التأخر في التسجيل
2,300 من المعنيين استفادوا من 3 ورش عمل حضورية نظمتها
الهيئة لنشر الوعي بضريبة الشركات

في إطار حملتها الشاملة لنشر الوعي بضريبة الشركات لدى قطاعات الأعمال، عقدت الهيئة
الاتحادية للضرائب في رأس الخيمة ورشة العمل الثالثة خلال العام الحالي المخصصة للتعريف
بقواعد تحديد الدخل الخاضع لضريبة الشركات.

للمزيد اضغط هنا

The Federal Tax Authority Underscores the Importance of Promptly Registering for Corporate Tax to Benefit from the Exemption from Late Registration Penalties

A Total of more than 2,300 Stakeholders Benefited from 3 in-person Workshops Organised by The FTA to Raise Awareness of Corporate Tax

As part of its comprehensive campaign to raise awareness of Corporate Tax among
business sectors, the Federal Tax Authority (FTA) held its third workshop of the year in Ras
Al Khaimah (RAK), dedicated to familiarising participants with the rules for determining
taxable income under the Corporate Tax framework.

READ MORE >

ورش العمل القادمة Upcoming Workshops

17-07-2025

ورشة عمل افتراضية حول التسجيل في ضريبة الشركات
Virtual Workshop on Corporate Tax Registration

16-07-2025

ورشة افتراضية عن منصة إمارات تاكس
EmaraTax Virtual session

30-07-2025 23-07-2025 15-07-2025

ورش عمل افتراضية حول الإقرار الضريبي للشركات
Virtual Workshops on Corporate Tax Return

ورشة عمل بأبوظبي ضمن حملة التوعية بضرريبة الشركات بحضور 940 مشارك دعوة الخاضعين لضريبة الشركات غير المُسجّلين للإسراع بالاستفادة من مبادرة الإعفاء من غرامة التأخر في التسجيل

940 attend Abu Dhabi Corporate Tax Awareness Workshop

Unregistered Taxpayers Urged to Utilise Late Registration Penalty Waiver Initiative



جددت الهيئة الاتحادية للضرائب دعوتها للخاضعين لضريبة الشركات غير المُسجّلين للإسراع في تقديم طلبات التسجيل لضريبة الشركات بما يتيح لهم الاستفادة من قرار مجلس الوزراء الموقر بشأن مبادرة إعفاء الخاضعين لضريبة الشركات وبعض فئات الأشخاص المعفيين المُطالبين بالتسجيل لدى الهيئة من الغرامات الإدارية الناتجة عن التأخر في تقديم طلبات التسجيل خلال المُدة القانونية المُحددة.

جاء ذلك خلال ورشة عمل جديدة عقدها الهيئة في أبوظبي - بمشاركة نحو 940 من ممثلي قطاعات الأعمال والمعنيين - لمواصلة التعريف بقواعد تحديد الدخل الخاضع لضريبة الشركات، وذلك ضمن حملتها المُستمرة للتوعية بضرريبة الشركات وأهميتها، وتوضيح مُتطلبات وإجراءات الامتثال لقانون ضريبة الشركات عبر تنظيم سلسلة من ورش العمل الحضرورية في جميع إمارات الدولة، بالإضافة إلى تنظيم فعاليات توعوية مُتنوعة بتقنية الاتصال المرئي عن بُعد.

[للمزيد اضغط هنا](#)



A new workshop hosted recently in Abu Dhabi by the Federal Tax Authority (FTA) saw the participation of around 940 business representatives and stakeholders, as the FTA continues to reiterate its call to unregistered corporate taxpayers to expedite the submission of their corporate tax registration applications.

The workshop series is part of the FTA's ongoing campaign to educate and enable businesses to benefit from the Cabinet Decision to exempt corporate taxpayers and certain categories of exempt persons required to register with FTA from administrative fines - typically resulting from the late submission of a registration application, within the stipulated legal period.

The Abu Dhabi workshop - one of many in-person events being held across the UAE - also defined the rules for determining income subject to corporate tax and clarified the requirements and procedures for compliance with the Corporate Tax Law. In addition to in-person seminars, the FTA is also organising various remote video conference events.

[READ MORE >](#)

الفعاليات والأحداث
EVENTS & ACTIVITIESالهيئة الاتحادية للضرائب تنظم مُلتقى «معاً نحو قمم جديدة»
FTA Annual Gathering 2025 “Together Towards New Heights”

The Federal Tax Authority (FTA) held its 2025 Annual Gathering under the theme “Together Towards New Heights.”

The event opened with a series of impactful segments, including a heartfelt video titled “8 Years of Achievements,” which highlighted the Authority’s milestones since its establishment in December 2016. Another moving segment featured messages from the families of outstanding employees, expressing pride and appreciation in celebration of their loved ones’ promotions or exceptional performance evaluations.

At the conclusion of the event, a group of distinguished employees and teams across various categories were honoured. These included the New Distinguished Employees Award, the Unknown Hero (Sanadna) Award, the Pioneers Award, and additional categories reflecting the FTA’s culture of excellence and diversity in performance.

نظمت الهيئة الاتحادية للضرائب حفل المُلتقى السنوي لعام 2025 تحت شعار «معاً نحو قمم جديدة».

افتتح المُلتقى بفقرات عديدة لاقت تفاعلاً واسعاً، منها عرض فيديو مؤثر بعنوان «8 سنوات من الإنجازات»، تم فيها استعراض أبرز محطات الهيئة منذ إنشائها في ديسمبر 2016 وحتى اليوم، وعرض آخر شارك فيه عائلات الموظفين المتميزين برسائل تهنئة حافلة بالفخر والعاطفة بمناسبة ترقية أبنائهم أو حصولهم على تقييم أداء متميز.

وفي ختام المُلتقى، تم تكريم نخبة من الموظفين والفرق ضمن عدد من الفئات، أبرزها، فئة الموظفين المتميزين الجدد، وفئة الجندي المجهول (سندنا)، وجائزة الرواد، وغيرها من الفئات التي تعكس التنوع والتميز في الأداء المؤسسي.

21 يونيو
21 June

يوم الأب

احتفاءً بدور الآباء الهام في المجتمع وتقديرًا لما يقدمونه من دعم ورعاية، تم إرسال تهنئة للموظفين بهذه المناسبة.

Father's Day

In recognition of the vital role fathers play in society and in appreciation of their support and care, the FTA sent a heartfelt congratulatory message to employees to mark Father's Day.

Happy
FATHERS DAY
يوم أب سعيد

احتفاءً باليوم العالمي للأب، تتقدم الهيئة الاتحادية للضرائب بأطيب التهاني لجميع الآباء المميزين على عطاياهم المتواصل، وإخلاصهم في أداء مهامهم الوظيفية والأسرية على حد سواء. أنتم مصدر فخر وقوة في الالتزام والمسؤولية.

وكتعبير بسيط عن دورهم العظيم تدعو الهيئة جميع الآباء إلى الاستفادة من خصم 15% من دار الحي للخياطة الرجالية.

تطبيق الشروط والأحكام

نتمنى لكم يوم أب ممتع وسعيد.

On the occasion of International Father's Day, the Federal Tax Authority (FTA) extends its heartfelt congratulations to all dedicated fathers for their continued efforts and unwavering commitment, both in their professional roles and within their families. You are a source of pride and a true example of responsibility and dedication.

As a small gesture of appreciation, the FTA invites all fathers to enjoy a 15% discount at Dar Al Hay Gents Tailoring.

*Terms and conditions apply

Wishing you a joyful and memorable Father's Day.

Kind Regards,
Federal Tax Authorityمع أطيب التحيات،
الهيئة الاتحادية للضرائب

**DONATE
BLOOD,
BE A** *lifeline*

It's a great opportunity to make a big impact in the lives of those in need, showing your compassion and contributing to a life-saving cause. Join our upcoming **Blood Donation Drive**, organised in collaboration with our esteemed tenant, **the Federal Tax Authority**, and **the Dubai Health Authority (DHA)**.

Monday, 23rd June 2025
 09.00AM to 02.00PM
 GF - Main Office Tower Entrance

Bring your positive energy, kindness, and determination to make a difference.
See you there!CENTRAL PARK
TOWERS AT DIFC23 يونيو
23 Juneاليوم العالمي للتبرع بالدم
(حملة تبرع بالدم في مكتب دبي)

نظمت الهيئة بالتعاون مع هيئة الصحة في دبي وأبراج سنترال بارك تاورز حملة تبرع بالدم في مكتب دبي، دعمًا لجهود التوعية والتشجيع على التبرع في هذا اليوم العالمي.

World Blood Donation Day
(Dubai Office Blood Donation Campaign)

In collaboration with the Dubai Health Authority and Central Park Towers, the FTA participated in a blood donation campaign at its Dubai office. The initiative was part of ongoing efforts to raise awareness and encourage community engagement on World Blood Donation Day.

